UNITED STATES DISTRICT COURT
DISTRICT OF NEW JERSEY

UNITED STATES OF AMERICA

V.

MARK MANASSE, a/k/a “M-Easy”;
BRADNEY MANASSE, a/k/a “Ice”;

TAFARY CLERVIL, a/k/a
“Birdy”;

DONALD DUTERVAL;

LIGUNES BONNET, a/k/a/ “LB”;
LEVELSTON GEORGES;

PHILEMON PIERRE-SAINT,

a/k/a “Butter”;

CHENETE PHILEMON,

a/k/a “Jumanji”;

THIMOTE "“TIM” PIERCIN;

DAVID GLASS, a/k/a“GRIM”;
ANQUAN CLARK, a/k/a “GS”;
AKMAD ANDERSON, a/k/a “POP”;
JOVANY CLERMONT,

a/k/a “Rims";

and ISRAEL PETIOTE,

a/k/a “Little Easy”,
(hereinafter collectively
referred to as

“the Defendants”)

CRIMINAL COMPLAINT

Honorable Joseph A. Dickson

Mag. No.: 11-6556



I, the undersigned complainant being duly sworn state the
following is true and correct to the best of my knowledge and
belief. From in or about February 2010 though in or about April
2011, in Essex County, in the District of New Jersey and elsewhere,
the Defendants did:

knowingly and intentionally conspire and
agree with each other and others to
distribute and possess with intent to
distribute 280 grams or more of a mixture and
substance containing cocaine base, that is,
crack cocaine, a Schedule II controlled
substance, contrary to Title 21, United
States Code, Sections 841 (a) (1) and

841 (b) (1) (a)

in violation of Title 21, United States Code, Section 846.

I further state that I am a Special Agent with Immigration
and Customs Enforcement, Department of Homeland Security
Investigations and that this Complaint is based on the following
facts:

SEE ATTACHMENT A

continued on the attached page and made a part hereof.

Ricky A. Miller
Special Agent

Sworn to before me and subscribed in my presence,

April\ﬂ% , 2011, at Newark, New Jersey’(i;] E; .:

HONORABLE JOSEPH A. DICKSON
UNITED STATES MAGISTRATE JUDGE Signature of Judicial Officer




ATTACHMENT A

I, Ricky A. Miller, am a Special Agent with Immigration and
Customs Enforcement, Department of Homeland Security
Investigations. I am fully familiar with the facts set forth
herein based on my own investigation, my conversations with other
law enforcement officers, and my review of reports, documents,
and items of evidence. Where statements of others are related
herein, they are related in substance and part. Since this
Complaint is being submitted for a limited purpose, I have not
set forth each and every fact that I know concerning this
investigation. Where I assert that an event took place on a
particular date, I am asserting that it took place on or about
the date alleged.

1. Beginning in or about February 2010, Special Agents
with Immigration and Customs Enforcement, Department of Homeland
Security Investigations (“DHS”) have been investigating
defendants MARK MANASSE, a/k/a “M-Easy”; BRADNEY MANASSE, a/k/a
“Ice”; TAFARY CLERVIL, a/k/a “Birdie”; DONALD DUTERVAL; LIGUNES
BONNET, a/k/a/ “LB”; LEVELSTON GEORGES; PHILEMON PIERRE-SAINT,
a/k/a “Butter”; CHENETE PHILEMON, a/k/a “Jumanji”; THIMOTE “TIM”
PIERCIN; DAVID GLASS, a/k/a “GRIM”; ANQUAN CLARK, a/k/a “GS” ;
AKMAD ANDERSON, a/k/a “POP”; WALLY MANASSE; JOVANY CLERMONT,
a/k/a “Rims”; ISRAEL PETIOTE, a/k/a “Little Easy” and others
(hereinafter collectively referred to as “the Defendants”) who
are members of a criminal street gang involved in distributing
drugs in and around Essex County, New Jersey.

2. During the course of the investigation, Special Agents
utilized a Confidential Source (hereinafter “CS”) who has
provided reliable information in the past to law enforcement.
Through the use of CS, law enforcement conducted a series of
controlled purchases of controlled substances from the Defendants
as well as conducted surveillance of the Defendants and their
drug trafficking activity in and around Essex County.

3. On or about December 19, 2010, CS contacted MARK
MANASSE (hereinafter “MANASSE”) for the purpose of purchasing
crack cocaine from MANASSE. MANASSE advised CS to contact
BRADNEY MANASSE a/k/a “ICE” (hereinafter “B. MANASSE”) who would
provide CS the crack cocaine. CS then made arrangements with B.
MANASSE to meet at a location in the city of Irvington to conduct
the transaction. Law enforcement established surveillance in the
area where CS was observed meeting with B. MANASSE and JOVANY
CLERMONT, a/k/a “Rims” (hereinafter “CLERMONT”). CS was provided
a quantity of crack cocaine by B. MANASSE on consignment.
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Immediately following the transaction, CS met with law
enforcement at a pre-determined location and provided Special
Agents a clear plastic bag containing approximately 5 grams of
crack cocaine, which was placed into evidence.

4, On or about December 20, 2010, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
advised CS to contact B. MANASSE, who would provide CS crack
cocaine. Several days later on or about December 23, 2010, Cs
contacted B. MANASSE for the purpose of purchasing crack cocaine
and paying B. MANASSE $500 for the crack cocaine B. MANASSE
provided CS on December 19, 2010. B. MANASSE advised CS to meet
him at a location in the city of Irvington to conduct the
transaction. Law enforcement established surveillance in the
area and observed B. MANASSE arrive at the location and provide
CS with a package wrapped in clear plastic containing crack
cocaine again on consignment. CS paid $500 for the crack cocaine
that B. MANASSE gave CS on consignment on December 19, 2010.
Immediately following the transaction, CS met with law
enforcement at a pre-determined location and provided Special
Agents a clear plastic bag containing approximately 6 grams of
crack cocaine, which was placed into evidence. Several days
later on or about December 30, 2010 CS met with B. MANASSE for
the purpose of paying him $500 for the crack cocaine B. MANASSE
provided CS on December 23, 2010.

5. On or about January 12, 2011, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
advised CS that he would provide CS crack cocaine and that B.
MANASSE would be the individual to meet CS to conduct the
transaction. CS then arranged to meet B. MANASSE in the city of
Irvington. Law enforcement established surveillance in the area
and observed CS and B. MANASSE meet where B. MANASSE provided CS
a bag containing crack cocaine in exchange for $900. Immediately
following the transaction, CS met with law enforcement at a pre-
determined location and provided Special Agents a clear plastic
bag containing approximately 21 grams of crack cocaine, which was
placed into evidence.

6. On or about February 8, 2011, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
advised CS to meet him at a location in the city of Irvington to
conduct the transaction. Law enforcement established
surveillance in the area and observed CS meet MANASSE where
MANASSE provided CS a bag containing crack cocaine in exchange
for $1,000. Immediately following the transaction, CS met with
law enforcement at a pre-determined location and provided Special
Agents a clear plastic bag containing approximately 27 grams of
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crack cocaine, which was placed into evidence.

7. On or about February 28, 2011, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
and CS arranged to meet at a location in the city Irvington to
conduct the transaction. Law enforcement established
surveillance in the area and observed MANASSE and B. MANASSE
arrive at the location where MANASSE provided CS a bag containing
crack cocaine in exchange for $1,800. Immediately following the
transaction, CS met with law enforcement at a pre-determined
location and provided Special Agents a clear plastic bag
containing approximately 48 grams of crack cocaine, which was
placed into evidence.

8. On or about March 11, 2011, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
and CS arranged to meet at a location in the city of Irvington to
conduct the transaction. Law enforcement established
surveillance in the area and observed CS and MANASSE meet at the
location where MANASSE provided CS a bag containing crack cocaine
in exchange for $3,000. Immediately following the transaction,
CS met with law enforcement at a pre-determined location and
provided Special Agents a clear plastic bag containing
approximately 70 grams of crack cocaine, which was placed into
evidence.

9. On or about April 5, 2011, CS contacted MANASSE for the
purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE and CS
arranged to meet at a location in the city of Irvington to
conduct the transaction. Law enforcement established
surveillance in the area and observed MANASSE and B. MANASSE
arrive at the location where MANASSE then provided CS crack
cocaine in exchange for $3,000. Immediately following the
transaction, CS met with law enforcement at a pre-determined
location and provided Special Agents a clear plastic bag
containing approximately 60 grams of crack cocaine, which was
placed into evidence.

10. Omn or about April 12, 2011, CS contacted MANASSE for
the purpose of purchasing crack cocaine from MANASSE. MANASSE
and CS arranged to meet at a location in the city of Irvington to
conduct the transaction. Law enforcement established
surveillance in the area and observed MANASSE and B. MANASSE
arrive at the location where MANASSE provide CS a bag containing
crack cocaine in exchange for $2,800. Immediately following the
transaction, CS met with law enforcement at a pre-determined
location and provided Special Agents a clear plastic bag
containing approximately 82 grams of crack cocaine, which was



placed into evidence.

11. In addition to the aforementioned drug transactions, on
or about December 13, 2010, while conducting surveillance, law
enforcement observed Levelston Georges engage is several hand to
hand drug transactions with individuals in the area of 18
Avenue and Columbia Avenue in Irvington, New Jersey. After
making these observations, law enforcement approached Levelston
Georges and seized approximately 8 bags of crack cocaine from his
person.

12. On or about January 20, 2011, while conducting
surveillance in the area of 18" Avenue and Columbia Avenue, law
enforcement observed several individuals including Donald
Duterval and Levelston Georges engaging in several hand to hand
drug transactions with other individuals in the area. After
making these observations, law enforcement approached Donald
Duterval, Levelston Georges and the other individuals where drugs
were seized, including 15 bags of crack cocaine that was in the
possession of Donald Duterval.

13. Law enforcement was able to identify two cellular
telephones utilized by MANASSE to conduct his drug trafficking
activity. Special Agents thereafter obtained Court Orders
authorizing interception of wire communications occurring over
the two cellular telephones used by MANASSE (hereinafter the
“"FIRST MANASSE FACILITY” and the “SECOND MANASSE FACILITY”).

14. The following paragraphs contain descriptions of
conversations intercepted over the FIRST MANASSE FACILITY and the
SECOND MANASSE FACILITY, which were translated from Haitian
Creole to English. 1In this Complaint, various events, including
telephone conversations, are indicated as having begun at
specific times. These times are based upon information obtained
from clocks used by recording equipment, service providers, and
law enforcement officers. These clocks often vary slightly among
themselves. Accordingly, all times indicated in this Complaint
are approximate. The descriptions of intercepted calls discussed
below are based on summaries of the conversations prepared by law
enforcement officers. The descriptions, comments are based upon
my knowledge, training, and experience, as well as upon the
results of the investigation to date. While care has been taken
to give accurate descriptions of the conversations intercepted,
they should not be taken as verbatim transcripts. Portions in
quotes are not direct quotes from the recorded conversations, but
rather quotes from the descriptions the monitoring personnel
wrote in line sheets summarizing the conversations.



15. On February 21, 2011, at 3:52 p.m., in call number
11219, MANASSE received an incoming call over the FIRST MANASSE
FACILITY and spoke with B. MANASSE. B. MANASSE stated, “you done
that thing? MANASSE replied, “yeah almost done.” B. MANASSE
responded, “bring me some buzz.” MANASSE replied, “alright.”
Here, B. MANASSE was asking MANASSE to bring him some “buzz”
which is code for crack-cocaine.

16. On February 22, 2011, at 12:15 p.m., in call number
11321, MANASSE received an incoming call over the FIRST MANASSE
FACILITY and spoke with B. MANASSE. B. MANASSE stated, “are you
finished doing the thing?” MANASSE replied, “yeah, yeah, I am
finished doing it, I put the thing in the little small bags.” B.
MANASSE responded, “huh! You didn’t even let it dry man?”
MANASSE replied, “no, no, the thing was dry son, when it’s hard
like that, that shit is dry son, they put the thing in bags.” B.
MANASSE responded, “who did you give some?” MANASSE replied,
“‘Grim’, I just gave it to him, I gave him 3 and told him to give
Herby some, I didn’t have time to bag up the rest. I put
everything in bags, like another 14 man...I bagged 10 only.”
Here, B. MANASSE asked whether MANASSE had prepared bags of
crack-cocaine. MANASSE indicated that he had just finished
preparing the bags and that he provided DAVID GLASS, a/k/a “Grim”
3 bags. MANASSE further indicated that he did not have time to
bag up the remaining amount of crack-cocaine and only prepared
approximately 10 bags.

17. On February 25, 2011, at 11:21 a.m., in call number
11734, MANASSE received an incoming call over the FIRST MANASSE
FACILITY and spoke with B. MANASSE. MANASSE stated, “I
know...you see the other, the .... thing...?” B. MANASSE
responded, “yo, that thing is good too!” MANASSE replied,
“what...they like it?” B. MANASSE responded, “the new arrival
man.” MANASSE replied, “they like it better than the other one?”
B. MANASSE responded, “‘Papo’s thing.” MANASSE replied, “oh,
they like ‘Papo’s’ thing.” B. MANASSE responded, “yeah, they
still say the same about our thing man...they say ‘Papo’s’ thing
is good, it burns.” MANASSE replied, “you know what I suspect is
that he does not cut it.” Here, B. MANASSE is explaining to
MANASSE that their customers like the quality of the most recent
crack cocaine that was provided by an individual named “Papo.”
Papo is a supplier of drugs for MANASSE and others. The
conversation continued with B. MANASSE explaining that the
customers still liked the drugs MANASSE was providing but also
thought “Papo’s” crack cocaine was good quality.

18. On February 24, 2011, at 10:08 p.m., in call number
463, MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE



FACILITY and spoke with B. MANASSE. MANASSE stated, “what’s his
name is trying to meet up with you to give some samples.” B.
MANASSE replied, “you say what?” MANASSE responded, “Papo.” B.
MANASSE replied, “what’s going on?” MANASSE responded, “he wants
to meet with you.” B. MANASSE replied, “*he is trying to give
some or try to get some?” MANASSE responded, “he is trying to
meet up to give you something...a sample.” B. MANASSE replied,
*alright, tell him I am on Isabella.” Here, MANASSE was
explaining to B. MANASSE that an individual by the name of “Papo”
had some samples of narcotics that he wanted to give to B.
MANASSE to see how well they would move to customers in the
street. B. MANASSE told MANASSE to tell “Papo” that he was on
Isabella street in Irvington selling drugs if “Papo” wanted to
meet him at that location.

19. On February 25, 2011, at 5:22 p.m., in call number 611,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with PHILEMON PIERRE-SAINT, a/k/a “Butter” (hereinafter
“PIERRE-SAINT”). MANASSE stated, “hello.” PIERRE-SAINT replied,
“yo is good.” MANASSE responded, “yo is good, who this?”
PIERRE-SAINT replied, “Butter.” MANASSE responded, “oh! Is
good...” PIERRE-SAINT replied, “what’s up with that other shit
you were talking about bro?” MANASSE responded, “I got to come
to with that shit alright.” PIERRE-SAINT replied, “you got some
now?” MANASSE responded, “yeah, yeah, yeah.” PIERRE-SAINT
replied, “alright, bring me some so I can see what it is.”
MANASSE responded, “I got you bro.” PIERRE-SAINT replied, “can
you bring it now?” MANASSE responded, “I got to get them and
bring it now, I got you.” PIERRE-SAINT replied, “how long?
Because I'm in the bottom.” MANASSE responded, “I’'1ll be there in
15...15 minutes alright.” PIERRE-SAINT replied, “alright...”
Here, PIERRE-SAINT was asking whether MANASSE had the drugs that
MANASSE had mentioned to PIERRE-SAINT during an earlier
conversation. MANASSE confirmed that he had drugs and PIERRE-
SAINT then asked for MANASSE to meet him because PIERRE-SAINT
wanted to see the drugs and buy some from MANASSE because PIERRE-
SAINT was running low and needed more to sell on the streets.

20. On February 26, 2011, at 6:49 p.m., in call number
1081, MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with TAFARY CLERVIL, a/k/a “Birdy”
(hereinafter “CLERVIL”). CLERVIL stated, “you ain’t get that
shit...” MANASSE replied, “yeah, I'm about to get, which...”
CLERVIL responded, “what you going to do bring it to me?”
MANASSE replied, “come to me.” CLERVIL responded, “where I have
to come to?” MANASSE replied, “you want to put it together or
you going to put it together?” CLERVIL responded, “I can put it
together.” MANASSE replied, “alright then...come on Park Ave.”
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CLERVIL responded, “alright, I'm going to call you when I'm
outside.” Here, CLERVIL was asking whether MANASSE had drugs
available for CLERVIL to pick up. MANASSE indicated he had drugs
and told CLERVIL to meet him at the residence located on Park
Avenue. MANASSE was discussing whether CLERVIL was going to
prepare the crack himself or whether he wanted MANASSE to prepare
it for him. CLERVIL indicated that he would prepare the crack
himself.

21. On February 28, 2011, at 12:43 p.m., in call number
1541, MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with ANQUAN CLARK, a/k/a “GS” (hereinafter
“CLARK"”). MANASSE stated, “yo, whats’ up bro?” CLARK replied,
*mother fucker ‘'Grim’ told me he is about to come by me to give
me some bread and shit...this wasn’'t supposed to be like that...”
MANASSE responded, "“you ain’t make no bread?” CLARK replied,
*no, this shit slow, I have been out there.” MANASSE responded,
“it’s going to be rocking tonight.” Here, CLARK is explaining to
MANASSE that he is frustrated because DAVID GLASS, a/k/a “Grim”
was supposed to give him some money and he did not. CLARK is
also frustrated because he has not made any drug sales. MANASSE
indicated that business should increase that evening for CLARK.

22. On March 2, 2011, at 8:50 a.m., in call number 2295,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with AKMAD ANDERSON, a/k/a “Pop” (hereinafter
“ANDERSON"). ANDERSON stated, “hey Mark, what’s up?” MANASSE
replied, “good son.” ANDERSON responded, “cool man.” MANASSE
replied, “I got some buzz and shit.” ANDERSON responded, “hey
look, let me give you the rest of the money for that, I guarantee
that should move fast you heard.” MANASSE replied, “alright, I
got you bro.” Here, MANASSE explained that he had “buzz” (a
street term for crack cocaine) available. ANDERSON indicated
that he would take the crack cocaine MANASSE had and would be
able to sell it quickly.

23. On March 3, 2011, at 5:12 p.m., in call number 2617,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with JOVANY CLERMONT, a/k/a “Rims” (hereinafter
“CLERMONT”) . MANASSE stated, “the bit money came man, you
received your cut? 1It’s goody goody.” CLERMONT replied, “I
didn’t get shit son...I ain’t get shit buzzer.” MANASSE
responded, “it’s good man.” CLERMONT replied, “I'm gonna come
back for that.” Here, MANASSE was asking whether CLERMONT got a
cut of the drugs that MANASSE and others received. CLERMONT
indicated that he did not receive any crack cocaine (i.e.
“*buzzer”) and was frustrated but that he would get it later.



24. On March 3, 2011, at 6:22 p.m., in call number 2675,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with JOVANY CLERMONT. MANASSE stated, “where are you
man?” CLERMONT replied, “in front of my crib.” MANASSE
responded, “we are bringing the money man.” CLERMONT replied,

“the ... leaves at 6 son...so we got to wait until tomorrow.”
MANASSE responded, “shit man...I need to fucking bust a move
man.” CLERMONT replied, “that .... is gone son...tomorrow, I

told him to put it together for tomorrow.” Here, MANASSE was
discussing with CLERMONT how he was brining CLERMONT money for
CLERMONT's source of drugs. CLERMONT explained that it was too
late because the source of supply had left but that tomorrow
there would be drugs available for MANASSE to purchase. MANASSE
was frustrated because he needed to make some money from selling
drugs.

25. On March 5, 2011, at 11:40 a.m., in call number 3047,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with JOVANY CLERMONT. MANASSE stated, “what’s going on
man?...you have not called me back...where are you man?”

CLERMONT replied, “I'm in the crib, I just got out of the
shower.” MANASSE responded, “you'’re not selling anymore?”
CLERMONT replied, “yeah, what you say son?” MANASSE responded,
“seems like you don’t go out anymore.” CLERMONT replied, “on
what?” MANASSE responded, “Buzz.” CLERMONT replied, “yeah, as
much as I need to make money.” MANASSE responded, “I'm not
talking...I’m talking about buzz.” CLERMONT replied, “there are
no runners man.” MANASSE responded, “there is nobody outside
those that don’t have you just give them some.” CLERMONT
replied, “nah, I don’t want to give a runner buzz...why would I
do that son?” MANASSE responded, “because things are jumping
man, I made a thousand dollars man.” Here, MANASSE is asking why
CLERMONT has not been out selling drugs recently. CLERMONT
explained that he was only selling when he needed to make money
and that he had no one to sell drugs for him at that time and did
not want to let “runners” sell for him'. MANASSE suggested that
CLERMONT get someone outside to sell “buzz” (i.e. crack cocaine)
because MANASSE already made $1,000.

26. On March 5, 2011, at 6:11 p.m., in call number 3171,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY

' Based on my training and experience a “runner” is an
individual who sells drugs for drug dealers and are often drug
users themselves. CLERMONT did not want to let a “runner” sell
crack for him because he was worried they may steal it for their
own use.



and spoke with AKMAD ANDERSON. MANASSE stated, “hey ‘Pop’ come
outside cause I'm about to bring you something...you heard?”
ANDERSON replied, “yeah...I got like 160, 140...you want that
shit?” MANASSE -responded, “fuck it, I will grab it but come
outside.” Here, MANASSE is explaining that he has more drugs for
ANDERSON to sell for MANASSE. ANDERSON indicated that he had
approximately $160 or $140 for MANASSE from drugs he sold for
MANASSE.

27. On March 4, 2011, at 8:25 p.m., in call number 12707,
MANASSE received an incoming call over the FIRST MANASSE FACILITY
and spoke with TAFARY CLERVIL. CLERVIL stated, “yo, the American
guy is done.” MANASSE replied, “alright, alright.” CLERVIL
responded, “you want me to get the money?” MANASSE replied,
“yeah, take it, because I am gonna...” CLERVIL responded, “let
me let you talk to him...hold on...” An unidentified male
(hereinafter “UM”) begins to talk to MANASSE. MANASSE stated,
“*what up bro?” UM replied, “what up...” MANASSE responded,
*alright, give it to ‘Birdy’ and shit, I'm about to come
through.” Here, CLERVIL was explaining to MANASSE that UM was
finished selling the drugs MANASSE provided and had money ready
for MANASSE. MANASSE told CLERVIL to get the money from UM and
MANASSE would be by later to pick it up.

28. On March 4, 2011, at 8:13 p.m., in call number 2992,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with ANQUAN CLARK. MANASSE stated, “you good,
you alright?” CLARK replied, “yeah, I'm good, I had two officers

pull over some .... they had run down on a mother fucking...in
the store and shit...the ... still out there you feel me...I
still got the 150 for you...” MANASSE responded, “alright.”

Here, CLARK is explaining that some individuals were being
questioned by police officers and that other police officers were
in the area. CLARK indicated that he had $150 for MANASSE and
that he would provide that money to MANASSE later.

29. On March 5, 2011, at 4:09 p.m., in call number 3467,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with PHILEMON PIERRE-SAINT. MANASSE stated,
“hello, hello.” PIERRE-SAINT replied, “yeah, hey bro, I'm gonna
be calling you back like probably like in half an hour...I'm
gonna need the rest of what I told you alright?” MANASSE
responded, “alright, say no more.” Here, PIERRE-SAINT was
explaining to MANASSE that he needed more drugs and would be
contacting MANASSE to arrange for MANASSE to supply him more
drugs.



30. On March 7, 2011, at 9:57 a.m., in call number 3518,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DAVID GLASS, a/k/a “Grim/RU Grim”
(hereinafter “GLASS”). GLASS stated, “yo, ‘M-Easy’.” Manasse
responded, “what’s good.” GLASS replied, “umm, it’s out here
man.” MANASSE responded, “I'm putting shit together now son.”
GLASS replied, “you hear what I said though, I want a full pack
bro.” MANASSE responded, “alright, alright, I got you.” GLASS
replied, “alright.” MANASSE responded, “lots shit out there?”
GLASS replied, “I'm the only one out here.” Here, GLASS was
explaining that he was the only person out on the street selling
drugs and needed more from MANASSE. MANASSE indicated he was
putting together some drugs for GLASS to sell.

31. On March 8, 2011, at 7:05 p.m., in call number 3803,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with CHENETE PHILEMON, a/k/a “Jumanji
(hereinafter (“PHILEMON”). MANASSE stated, “hello...what'’'s up?”
PHILEMON replied, “the partner in 730 says he doesn’t know what
he needs...as long...he needs twenty because he doesn’t know if
thing is good, he is just taking five for now...and if it is
good, he will talk to you again.” MANASSE responded, “alright
bro.” Here, PHILEMON was explaining that an individual who
MANASSE supplies drugs to wanted 5 grams of the new crack cocaine
MANASSE had in order to test it out on customers and if the new
crack cocaine was good, the individual would order 20 grams from
MANASSE.

32, On March 9, 2011, at 10:52 a.m., in call number 3833,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with AKMAD ANDERSON. MANASSE stated, “what’s
good?” ANDERSON replied, “this shit is in progress.” MANASSE
responded, “yeah...I’'m about to go and grab that little ....”
ANDERSON replied, “say no more...hey yo, you ain’‘t get no buzz?”
MANASSE responded, “nah, not yet, I'm still try to get some
now...I got you.” ANDERSON replied, “hit my phone when you get
it.” Here, ANDERSON was explaining to MANASSE that he was making
drug sales. ANDERSON asked whether MANASSE had any more crack
cocaine (i.e. “buzz”), which MANASSE indicated he was attempting
to get more.

33. On March 10, 2011, at 12:04 p.m., in call number 4036,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with LEVELTSON GEORGES (hereinafter “GEORGES”).
MANASSE stated, “how are those things...good?” GEORGES responded,
“I see them, shit keep moving a little bit today.” MANASSE
replied, “you already finished them...the... he gave you, you
finish them?” GEORGES responded, “no.” MANASSE replied, “how
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much money you already make?” GEORGES responded, “I think I make
like 190?” MANASSE replied, “they asking for cook up?” GEORGES
responded, “he gave me different bags.” MANASSE replied, “they
like it?” GEORGES responded, “yeah, what he gave me they like
the red thing...” Here, MANASSE was asking GEORGES whether the
drugs GEORGES was selling was of good quality and was selling in
the streets. MANASSE further asked whether GEORGES had sold all
of the drugs GEORGES had in his possession and how much money
GEORGES had made thus far. MANASSE asked whether customers in
the street were asking for “cook up,” which is a street term for
crack cocaine. GEORGES indicated that the customers liked the
crack cocaine that was wrapped in red colored baggies.

34. On March 11, 2011, at 10:54 a.m., in call number
4297, MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LEVELTSON GEORGES. GEORGES stated, “how
much for 10 bags?” MANASSE responded, “for what, ‘calot’?”
GEORGES replied, "“no, hum what you gave me before.” MANASSE
responded, “what dope?” GEORGES replied, “yeah.” Here, GEORGES
was asking MANASSE for more drugs and MANASSE responded by asking
whether GEORGES wanted “dope”, which is heroin. GEORGES then
indicated that he wanted heroin.

35. On March 11, 2011, at 11:08 a.m., in call number 4307,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LEVELTSON GEORGES. GEORGES stated, “yo,
I ain’t going to lie to you that shit is moving fast as hell.”
MANASSE responded, “what the calot?” GEORGES replied, “yeah,
both of them shit.” MANASSE responded, “how much money you make
already?” GEORGES replied, “I got $350 already.” MANASSE
responded, “for the calot?” GEORGES replied, “yeah.” MANASSE
responded, “word...alright say no more, I'm going to get that
shit, that shit is moving fast.” GEORGES replied, “hell yeah, I
told you...” Here, GEORGES explained that he was quickly selling
the drugs MANASSE gave him earlier. GEORGES further explained
that both the crack cocaine and heroin he had was selling fast
and that he had already made $350. MANASSE indicated that he
would provide more drugs to GEORGES and for GEORGES to stay out
on the street selling.

36. On March 11, 2011, at 1:31 p.m., in call number 4346,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with TAFARY CLERVIL. CLERVIL stated, “I need
to move...you want me to tell the guy you are not...you are not
if he has something?” MANASSE replied, “hold on.” CLERVIL
responded, “alright...then let me tell you something, he has
something on him right...but it’s not cooked, he has 2-3 bags on
him that are not cooked.” MANASSE replied, “yes.” CLERVIL
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responded, “he says he has things on him for 40.” MANASSE
replied, “I don’'t understand, 2-3 things on him?” CLERVIL
responded, “he has 2-3 bags...the bags have something that is not
coocked, the thing is not cooked yet, so I asked him if he has
something to sell but I will let you talk to him.” MANASSE
replied, “no...hell no, that’s too much.” Here, CLERVIL is
explaining to MANASSE that there is an individual who has raw
cocaine available that is not “cooked up” (i.e. it has not been
cooked into crack cocaine). CLERVIL continued to explain to
MANASSE that this individual had 2-3 bags of raw cocaine for sale
but MANASSE indicated that was too much money for the product.

37. On March 11, 2011, at 7:14 p.m., in call number 4469,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with DONALD DUTERVAL (hereinafter “DUTERVAL”). MANASSE
stated, “do you have money coming?” DUTERVAL replied, “yo is
good...yeah, there will be money coming.” MANASSE responded,
“how much money you made so far?” DUTERVAL replied, “oh damn, I
didn’t even count it yet.” MANASSE responded, “you by yourself?”
DUTERVAL replied, “yeah, I'm by myself.” MANASSE responded, “I’'m
gonna bring shit to you...how much money you make last night?”
DUTERVAL replied, “I probably do like about $400.” MANASSE
responded, “alright, alright.” Here, MANASSE was asking wether
DUTERVAL was selling drugs and how much money he had made.
DUTERVAL indicated that he had made some money and he would be
able to make more. DUTERVAL further indicated that he had made
approximately $400 the previous night and MANASSE explained that
he was going to provide DUTERVAL with more drugs to sell.

38. On March 11, 2011, at 7:34 p.m., in call number 4504,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with AKMAD ANDERSON. MANASSE stated, “hit that ------
now son, I need some son...” ANDERSON replied, “I got you.”
MANASSE responded, “the other man good or he not good?” ANDERSON
replied, “he good, he good.” MANASSE responded, “alright, hit
that ------ and tell that ------ like 40-50 son if he good
son...” ANDERSON replied, “I got you bro.” Here, MANASSE was
asking whether ANDERSON had contacted his source of supply for
crack cocaine because MANASSE need some and wanted to know
whether it was of good quality. ANDERSON explained that his
source of supply had good quality drugs, which MANASSE then asked
for 40-50 grams of crack cocaine. ANDERSON indicated he would
get the drugs for MANASSE.

39. On March 11, 2011, at 10:38 p.m., in call number 4593,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with AKMAD ANDERSON. ANDERSON stated, “you
gonna sell that shit by tomorrow?” MANASSE replied, “what you
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say?” ANDERSON responded, “you gonna sell all that shit by
tomorrow?” MANASSE replied, “what?” ANDERSON responded, “that
white girl.” MANASSE replied, “man I got 20 dollars left, I have
to go and put it together for you tonight.” ANDERSON responded,
“yeah, because I'm getting ready to bag and shit, I wanted to
pick some up but I wanted to see what you were gonna do and
shit.” MANASSE replied, “I’'ll holler at you about that shit...I
got you son.” Here, ANDERSON is asking whether MANASSE has
cocaine (i.e. “white girl”) because ANDERSON was getting ready to
cook up some crack to bag and sell on the street. MANASSE
explained that he needed to get more cocaine and that he would
have it ready for ANDERSON later that night.

40. On March 12, 2011, at 11:06 a.m., in call number 4658,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with CHENETE PHILEMON. PHILEMON stated, “whats’ good
bro bro, you aint got nothing?” MANASSE replied, “that’s right.”
PHILEMON responded, “yeah. I need something.” MANASSE replied,
“Fuck...I’'m mad as hell.” PHILEMON responded, “I'm in the crib,
I ain’t doing shit tonight.” MANASSE replied, “...about to grab
something.” PHILEMON responded, “hey, you still got that
though...?” MANASSE replied, “yeah, I still got it.” PHILEMON
responded, “I’'ll move that, I'll...just give me like...don’'t give
me...we’'re not doing the whole thing again.” MANASSE replied,
“give you like what...a 3 bundle?” PHILEMON responded, “yeah,
like that...I'm walking with that rice bag in my hand...they
doing it good?” MANASSE replied, “yeah they moving it.” Here,
PHILEMON was asking whether MANASSE had any drugs because he
needed some to sell. MANASSE indicated that he was going to get
some for PHILEMON. PHILEMON explained that he would sell
whatever MANASSE had available for him. MANASSE told PHILEMON he
would give him some drugs to sell in a location where other drug
dealers were selling drugs quickly.

41. On March 16, 2011, at 5:04 p.m., in call number 5366,
MANASSE made an outgoing over the SECOND MANASSE FACILITY and
spoke with LIGUNES BONNET, a/k/a “LB” (hereinafter “BONNET”) .
MANASSE stated, “what’s good son?” BONNET replied, “yeah.”
MANASSE responded, “yo, you listening to me?...make sure you
collect all the money from the ------- on the block son...you
hear me?” BONNET replied, “yeah.” MANASSE responded, “as soon
as they get money, make sure you ask them for it and take it from
them.” BONNET replied, “yeah, I'm outside, I'm gonna give the --
----- their shit now.” Here, MANASSE was explaining to BONNET to
make sure BONNET collected money from the individuals that sell
drugs for MANASSE. BONNET indicated that he understood and would
take care of collecting money for MANASSE.
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42. On March 16, 2011, at 7:33 p.m., in call number 5463,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with ANQUAN CLARK. MANASSE stated, “where do you think
‘LB’ at?” CLARK replied, “I don’t know, I'm on track right now,
I'm getting all the bread, I don’'t know where the fuck he is at

but I'm getting all the bread...” MANASSE responded, “you almost
finished?” CLARK replied, “I got, I got like 70 for you, like 70
for you.” MANASSE responded, “alright.” Here, CLARK was

explaining to MANASSE that he was making money selling drugs and
was not sure where LIGUNES BONNET, a/k/a “LB” was to also sell
drugs. CLARK further explained that he had made approximately
$70 and was still out in the street selling drugs.

43. On March 16, 2011, at 9:21 p.m., in call number 5526,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with CHENETE PHILEMON. MANASSE stated, “where are you
now?” PHILEMON replied, “I'm on 14%".” MANASSE responded, “how
much you money you got on you?” PHILEMON replied, “I have not
counted yet.” MANASSE responded, “yo...call ‘Ice’...call him now
so he knows where you are man...we have to give someone something
200 man.” PHILEMON replied, “I have it.” MANASSE responded,
“*call ‘Ice’ now so he can know, please man...call him now.”
PHILEMON replied, “alright.” Here, MANASSE was asking how much
money PHILEMON made from drug sales because MANASSE needed to pay
someone $200. MANASSE directed PHILEMON to contact BRADNEY
MANASSE, a/k/a “Ice” to advise B. MANASSE that PHILEMON had the
money .

44. On March 16, 2011, at 11:18 p.m., in call number 5546,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with CHENETE PHILEMON. MANASSE stated, “you still out
there?” PHILEMON replied, “yeah.” MANASSE responded, “how many
have you done so far?” PHILEMON replied, “I have 150.” Here,
MANASSE was asking how much money PHILEMON had made from selling
drugs, which PHILEMON indicated $150.

45. On March 17, 2011, at 6:39 p.m., in call number 5633,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LIGUNES BONNET. BONNET stated, “I'm
finished bro.” MANASSE replied, “how much you have?” BONNET
responded, "“150.” MANASSE replied, “alright, hold that shit, I'm
gonna come and get it, just hold it, I'm gonna come and get it
right now.” Here, BONNET was explaining that he had sold all the
drugs MANASSE had provided him and made $150. MANASSE indicated
that he would get the money from BONNET later.

46. On March 17, 2011, at 10:25 p.m., in call number 5593,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
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and spoke with ANQUAN CLARK. MANASSE stated, “what’s good, you
alright?” CLARK replied, “yeah, I'm good big bro, I‘m out here
man this shit slow but I'm out here fucking...you heard.”
MANASSE responded, "“stay out there...the shit gonna pick back up
you feel me? We are getting ‘Grim’ back.” CLARK replied,
“*alright...I’m the only one fucking outside.” Here, CLARK is
explaining to MANASSE that he is not making any drug sales and
things are slow. MANASSE indicated that DAVID GLASS, a/k/a
“Grim” would be coming to sell drugs and assist CLARK and that
sales would pick up.

47. On March 19, 2011, at 11:29 a.m., in call number 5784,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with DONALD DUTERVAL. MANASSE stated, “yo, what’s good
son?” DUTERVAL replied, “I'm good.” MANASSE responded, “things
are moving out there?” DUTERVAL replied, “I just got here,
things are beginning to move.” MANASSE responded, “alright,
alright, you good?” Here, MANASSE was asking whether DUTERVAL
was selling drugs, DUTERVAL indicated that things were “beginning
to move” meaning customers were starting to buy drugs and he was
making some sales.

48. On March 20, 2011, at 7:19 p.m., in call number 5925,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LIGUNES BONNET. BONNET stated, “yeah,
what’s good bro?” MANASSE replied, “you finished?” BONNET
responded, “yeah, I'm finished.” MANASSE replied, “how much
bread you got?” BONNET responded, "“I have $150 for you.”
MANASSE replied, “alright, get that, alright, I‘m about to come
through there.” BONNET responded, “yo ‘Birdy’ is here with me,
you want me to give him the money for you?” MANASSE replied,
“I‘'m about to get it, I'm about to get cause I got to get the
money from what’s her name to.” BONNET responded, “alright, I
have nothing man.” MANASSE replied, “alright, I got some I'm
putting together now.” Here, MANASSE was asking wether BONNET
was finished selling the drugs MANASSE had provided him. BONNET
indicated that he had $150 for MANASSE and asked whether he
should give it to TAFARY CLERVIL, a/k/a “Birdy” who was with
BONNET. MANASSE told BONNET that he would be coming down to pick
up the money. BONNET explained that he had no more drugs to
sell, which MANASSE acknowledged and said that he would provide
BONNET with more drugs when he saw him again.

49, On March 21, 2011, at 8:08 p.m., in call number 6019,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with ANQUAN CLARK. CLARK stated, “where you
at, where you at?” MANASSE replied, “I'm about to come and get
it.” CLARK responded, “word, hey yo, this shit is looking crazy,
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all the shit coming like crazy...you heard...I had just counted
‘LB’ shit and I counted my shit and it’s 400...you heard?”
MANASSE replied, “alright.” Here, CLARK is explaining to MANASSE
that he and LIGUNES BONNET, a/k/a “LB” were making a lot of money
selling drugs and had already made approximately $400 for
MANASSE.

50. On March 23, 2011, at 9:19 p.m., in call number 6298,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DONALD DUTERVAL. DUTERVAL stated, “yo,
yo, uhm, ‘Pop’ came to get the money.” MANASSE replied, “huh?”
DUTERVAL responded, “I said, ‘Pop’ came to get the money...he
probably gonna give it to you.” MANASSE replied, “what money?”
DUTERVAL responded, “the coke money.” MANASSE replied, “get my
money back from him son...don’t give my money to those people, I
don’t give my money to nobody, no money, you hear me?” DUTERVAL
responded, “yes.” MANASSE replied, “when it comes to my
things...don’'t give anybody my money son, hold that shit.”
DUTERVAL responded, “yeah, because he got about like $290.”
MANASSE replied, “alright...say no more.” Here, DUTERVAL
explained to MANASSE that he gave AKMAD ANDERSON, a/k/a “Pop” the
money he made from selling MANASSE’s drugs. MANASSE was
frustrated and explained that DUTERVAL should not give his money
to anyone other than MANASSE himself. DUTERVAL acknowledged that
he understood and told MANASSE that “Pop” had approximately $290
that DUTERVAL gave to him.

51. On March 24, 2011, at 8:45 p.m., in call number 6394,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with DONALD DUTERVAL. MANASSE stated, “whats’ good
you, where you at son?” DUTERVAL replied, “I went back over
there and shit.” MANASSE responded, “alright, you there?”
DUTERVAL replied, “yeah, yeah.” MANASSE responded, “you making
money?” DUTERVAL replied, “yeah, it’s coming a little bit.”
MANASSE responded, "“how much money did you already make on the
thing?” DUTERVAL replied, “like 140, 150.” MANASSE responded,
“that’s what you made so far or that’s the shit you got already?”
DUTERVAL replied, “that’s the shit I got already.” Here, MANASSE
was asking whether DUTERVAL was selling drugs for MANASSE and how
much money DUTERVAL had made. DUTERVAL indicated that he had
already made approximately $150.

52. On March 25, 2011, at 5:28 p.m., in call number 6517,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LIGUNES BONNET. BONNET stated, “I have
the remainder of the 200 for you...” MANASSE replied, “so how
much to you have?” BONNET responded, “to finish?” MANASSE
replied, “huh?” BONNET responded, “what I had is finished
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already.” MANASSE replied, “you don’t have anything more?”
BONNET responded, “yeah, I have only one packet left, I gave ‘'GS’
one and I kept the other one.” MANASSE replied, “alright.”

Here, BONNET was explaining he had $200 for MANASSE for drugs he
sold. BONNET further explained that he was finished with the
drugs that MANASSE had provided him and that he had one left
because he gave the other to ANQUAN CLARK, a/k/a “GS” to sell.

53. On March 25, 2011, at 10:55 p.m., in call number 6549,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DONALD DUTERVAL. MANASSE stated, “what's
going on...you don’t call me at all?” DUTERVAL replied, “because
I haven’'t got a chance to start on your shit yet.” MANASSE
responded, “you are still working on that guy’s things?...you
should have did something on my shit too...fuck that guy
man. ..start working on my things too man.” DUTERVAL replied,
“yveah, I'm about...I’m about to do that now cause his shit is
almost about to be done anyway.” MANASSE responded, “how
much. . .how many have you done for him anyway?” DUTERVAL replied,
“like around $300.” MANASSE responded, “alright, start working
on my things to man...you got to go half-half.” Here, MANASSE
was asking whether DUTERVAL had sold any of MANASSE’s drugs.
DUTERVAL indicated that he had not yet begun selling MANASSE's
drugs because he was finishing selling another individuals drugs.
MANASSE was frustrated and told DUTERVAL to start selling
MANASSE’s drugs.

54. On March 31, 2011, at 1:26 p.m. in call number 7242,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with LIGUNES BONNET. BONNET stated, “hey, what’s good
bro...I was calling you man because a lot of people out there
need stuff man.” MANASSE replied, “you have not spoken to
‘Ice’?” BONNET responded, “he doesn’t answer.” MANASSE replied,
“alright, I'm about to come now.” BONNET responded, “alright.”
Here, BONNET advised MANASSE that he had no drugs to sell and
that customers out in the street were looking to purchase drugs.
MANASSE asked whether BONNET had contacted BRADNEY MANASSE, a/k/a
“Ice”, which BONNET indicated he had but that BRADNEY MANASSE was
not answering his phone. The conversation concluded with MANASSE
explaining that he would be down to see BONNET and presumably
provide him drugs to sell.

55. On March 31, 2011, at 8:03 p.m., in call number 7298,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with ISRAEL PETIOTE, a/k/a “Little Easy” (hereinafter
“PETIOTE”). MANASSE stated, “yeah, you are not coming buzzin?”
PETIOTE replied, “yeah, I'm about to hook up at ‘Rims’ house.”
MANASSE responded, “alright, go right now, hurry up, I'm about to
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pull up over there son.” PETIOTE replied, “alright.” Here,
MANASSE was asking whether PETIOTE was going to be out selling
drugs. PETIOTE indicated that he was on his way to JOVANY
CLERMONT'’s a/k/a “Rims” house to get some drugs.

56. On April 1, 2011, at 3:07 p.m., in call number 7419,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with ISRAEL PETIOTE. PETIOTE stated, “yeah,
yeah, you ain’t bust that move yet?” MANASSE replied, “no, I
ain‘t do that yet...it’s gonna be today though, I'm waiting right
now, I'm just waiting and shit, because I got lots of shit I got
to do man.” PETIOTE responded, “ok, because that ------ blow my
phone. . .they need that down there and shit...you hear me?” Here,
PETIOTE is asking whether MANASSE received any drugs from his
source of supply because PETIOTE has customers who are waiting to
purchase drugs. MANASSE explained that he was waiting for his
source of supply to call him back and that he also had customers
waiting to purchase drugs.

57. On April 2, 2011 at 11:16 a.m., in call number 7522,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DAVID GLASS. GLASS stated, “yo! I
finished that set you want...yo.” MANASSE replied, “yeah.”
GLASS responded, “I got a hundred...I got a hundred...I gave you
a hundred earlier before.” MANASSE replied, “alright.” GLASS
replied, “yeah, when you gonna have some more?” MANASSE replied,
“tomorrow.” Here, GLASS is explaining how he sold all the drugs
MANASSE had supplied him and that GLASS had one hundred dollars
to give to MANASSE. GLASS asked when MANASSE would have
additional drugs available for GLASS to sell, which MANASSE
indicated he would have the next day.

58. On April 2, 2011, at 9:44 p.m., in call number 7532,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with THIMOTE “TIM” PIERCIN (hereinafter
“PIERCIN”). MANASSE stated, “yo! What’s is going on?” PIERCIN
replied, “yo, the man didn’t call me yesterday, and you're
already calling...text me...I'm gonna call him...he told me it’s
today, the deal couldn’t be done yesterday...you’re already text
me, as if I have something...as soon as the thing comes, I will
call man.” MANASSE responded, “alright.” PIERCIN replied, “as
soon that I have it, you know, I have you man.” MANASSE replied,
*alright.” PIERCIN is an individual who sometimes supplies
MANASSE with drugs. Here, MANASSE was discussing with PIERCIN
when PIERCIN was going to obtain more drugs. PIERCIN explained
that he was waiting for his source of supply to get more drugs
and when that happened PIERCIN would contact MANASSE and get him
more drugs.
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59. On April 2, 2011, at 1:01 p.m., in call number 7553,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DAVID GLASS. GLASS stated, “yo, I got
umm, I got one hundred for the other pack and 150 for the...”
MANASSE replied, “alright, when you done, just hit me man, cause
I ain‘t...you feel me. I'm shopping for my store man...this
shit, I don’'t even know if I'm gonna have some later man, you
heard?” GLASS responded, “you don‘'t know if you gonna have
none?” MANASSE replied, “hell no son! I'm mad as hell man.”
GLASS responded, “this shit clocking man...there’'s a lot of money
out there son.” MANASSE replied, “it ain‘t my fault son...it
ain‘t me.” GLASS responded, “I know, I know bro.” MANASSE
replied, “alright son.” GLASS responded, “I‘'m gonna hit you when
I'm finished.” MANASSE replied, “alright.” Here, GLASS is
explaining to MANASSE how much money he made from selling drugs.
MANASSE told GLASS to contact him when GLASS was done selling the
drugs. MANASSE further explained that he was uncertain whether
he would have more drugs for GLASS to sell because his source of
supply did not yet contact him. GLASS was frustrated by this
news and advised MANASSE that there were many customers out in
the street looking to purchase drugs and that if they had no
drugs to sell he and MANASSE were going to lose money. The
conversation concluded with MANASSE indicating that he would
contact GLASS as soon as he had more drugs.

60. On April 3, 2011, at 11:58 a.m., in call number 7746,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with THIMOTE “TIM” PIERCIN. PIERCIN stated, “the guy
told the thing has not come yet...I spoke to him not too long
ago.” MANASSE replied, “damn seems he is lying man.” PIERCIN
responded, “even me, I have nothing to sell...not even garbage,
I'm waiting for him man.” MANASSE replied, “I took something
from a partner that has a garbage I asked him for 60 he scared,
he gave me only 20 it was hard man.” PIERCIN responded, “it
wasn’'t good?” MANASSE replied, “no, you when that thing is not
good, if you throw it you will lose so I just...” PIERCIN
responded, “you did not take any?” MANASSE replied, “yes, I took
it.” PIERCIN responded, “what you do with it?” MANASSE replied,
“I turned into 23.” Here, PIERCIN is explaining to MANASSE that
his source of supply has still not provided him any drugs.
MANASSE explained that he ended up getting 20 grams of crack
cocaine from another individual but that the quality was poor
(i.e. “garbage”). MANASSE further explained that he turned the
20 grams into 23 grams, by adding another substance such as
baking soda or other cutting agent that is commonly used by
narcotics dealers.
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61. On April 4, 2011, at 4:37 p.m., in call number 7956,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with THIMOTE “TIM” PIERCIN. PIERCIN stated, “what'’s
up? MANASSE replied, “yo, what’s good.” PIERCIN responded,
“yeah, he said he will do it by...that shit is gonna happen by
6:30.” MANASSE replied, “6:30? Why so late?” PIERCIN
responded, “I’'m saying they’re still waiting for that shit to
hit...around this time, though...that’s what he said.” MANASSE
replied, “a slice we need now, we need a half man...we wanted
500...you’re playing man?” PIERCIN responded, “I don’t...the
shit will happen around this time.” Here, PIERCIN was explaining
to MANASSE that his source of supply was going to provide him
drugs at 6:30 that evening and that once he got it he would
contact MANASSE. MANASSE indicated that he needed 500, meaning
500 grams of cocaine.

62. On April 5, 2011, at 1:58 p.m., in call number 7407,
MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with LEVELTSON GEORGES. MANASSE stated, “yeah, you
haven’t done anything yet?” GEORGES replied, “no, I’'ll call you
when I‘'m finished to give you the money.” MANASSE responded,
*how much money did you already make?” GEORGES replied, “I
haven’t counted it yet...” MANASSE responded, “alright then call
me back.” Here, MANASSE was asking how much drugs GEORGES had
sold and GEORGES indicated that he was not yet finished selling
all the drugs he had. MANASSE asked how much GEORGES had already
made, which GEORGES was unsure about and said that he would call
MANASSE later.

63. On April 5, 2011, at 4:21 p.m., in call number 7435,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LEVELTSON GEORGES. MANASSE stated,
*what’s good bro?” GEORGES replied, “I'm done with the white
candy...” MANASSE responded, “how much you got?” GEORGES
replied, %“$300.” MANASSE responded, “alright, I'm about to come
through.” Here, GEORGES was explaining to MANASSE that he
finished selling the crack cocaine (i.e. “white candy”) and that
he made $300. MANASSE advised that he would be coming by to
collect the money.

64. On April 5, 2011, at 1:38 p.m., in call number 8050,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with LEVELTSON GEORGES. MANASSE stated,
“you’re good man?” GEORGES replied, “I'm good, what’'s up dawg?”
MANASSE responded, “I got you son, I got you. I'm gonna find
something today.” GEORGES replied, “there is no more cookies,
I'm left with only bottles...I'm left with only two bottles since
yesterday.” MANASSE responded, “how much money you have?”
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GEORGES replied, “didn’t I give you the money yesterday?”

MANASSE responded, “alright, alright, what about the ‘calot’?”
GEORGES replied, “the ‘calot’ I have not moved it yet because
they don’t want to take that shit.” MANASSE responded, “oh
man...alright, I‘'m gonna call you back.” Here, GEORGES is
explaining how much product he has left and how he needs more.
MANASSE asked whether GEORGES sold any of the “calot” (i.e. crack
cocaine), which GEORGES indicated he had not because the
customers in the street did not like the quality. The
conversation concluded with MANASSE explaining that he would call
GEORGES later.

65. On April S5, 2011, at 9:52 p.m., in call number 8238,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with TAFARY CLERVIL. MANASSE stated, “what’s
good?” CLERVIL replied, “done with that...it came out to 1360."
MANASSE responded, “God damn son, you is a waste of time
bro...word is bond son...yo take 200 man and put the rest in bags
you heard me?” CLERVIL replied, “yeah and do what?” MANASSE
responded, “take 200 for yourself...do packs and give them, give
them...just hold on to them yourself and give them to ‘'Grim’
later.” CLERVIL replied, “280.” MANASSE responded, “I said take
200 for yourself.” CLERVIL replied, “alright.” Here, CLERVIL
was explaining that he had 1,360 bags of drugs to sell for
MANASSE. MANASSE told CLERVIL to take 200 bags for to sell and
give rest of the bags to DAVID GLASS, a/k/a “Grim” to sell.

66. On April 6, 2011, at 12:58 p.m., in call number 8395,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with THIMOTE “TIM” PIERCIN. PIERCIN stated,
“you good, you get something?” MANASSE replied, “hell yeah, I
went to New York man.” PIERCIN responded, “alright, I just
talked with the guy, he said tomorrow afternoon, he will be
good.” MANASSE replied, “when tomorrow afternoon.” PIERCIN
responded, “tomorrow afternoon, he just called me right now I was
in a program when he called to tell me he is going to be good
tomorrow.” MANASSE replied, “alright, tell him to contact me if
it’s good.” Here, PIERCIN was asking whether MANASSE was able to
find drugs from another source of supply since PIERCIN’'S source
of supply had not yet provided PIERCIN drugs. MANASSE explained
that he purchased narcotics from a source in New York city.
PIERCIN advised MANASSE that his source of supply was going to
have drugs the following day, which MANASSE acknowledged and told -
PIERCIN to contact him if that happened. '

67. On April 7, 2011, at 9:14 p.m., in call number 8547,

MANASSE made an outgoing call over the SECOND MANASSE FACILITY
and spoke with ISRAEL PETIOTE. MANASSE stated, “I have the thing
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now.” PETIOTE replied, “you took it for me?” MANASSE responded,
“yeah, I got you...you coming to pick me up at the hospital or
what because I want to give you something.” PETIOTE replied,
“yeah, I’'ll come for it.” MANASSE responded, “how are you going
to do it? You have to get someone that can sell there so you can
make some money man while you are in jail you feel me...get
someone that can sell for you because you messed up with the PD
man...so while you are in there I can give him merchandise and
let someone in charge of your money man.” Here, MANASSE is
explaining that he has drugs to give to PETIOTE, which PETIOTE
indicated he would come and pick up from MANASSE. MANASSE
further explained how PETIOTE needed to have someone sell drugs
and collect money for PETIOTE if PETIOTE ever went to jail for
any extended period of time.

68. On April 8, 2011, at 11:40 p.m., in call number 8804,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with DAVID GLASS. GLASS stated, “hey bro, I
got 180 for you...100 from 'GS’, 80 from me...you heard?”
MANASSE replied, “say that again?” GLASS responded, “I said, I
got 180 for you right now...I got 180...100 from ‘GS’, 80 from
me...” MANASSE replied, “how much you got all together?” GLASS
responded, “180, I gave ‘ICE’ 50, you heard me?” Here, GLASS is
explaining to MANASSE that he has $180 to give to MANASSE for
drugs he and ANQUAN CLARK, a/k/a “GS” sold. Glass further
explained that he gave $50 to “ICE” who is BRADNEY MANASSE.

69. On April 9, 2011, at 5:17 p.m., in call number 8865,
MANASSE received an incoming call over the SECOND MANASSE
FACILITY and spoke with ISRAEL PETIOTE. MANASSE stated, “I'm
going to get something right now.” PETIOTE replied, “I thought
you have it yesterday.” MANASSE responded, “I didn’t get
man...you know how things flip flop you have to be in an area
dog...” PETIOTE replied, “when you getting it...now?” MANASSE
responded, “I'm getting it now.” PETIOTE replied, “alright, that
shit is going to go son, I’m telling you.” Here, MANASSE is
explaining that he is going to pick up some drugs to give to
PETIOTE because he did not get any the day before. PETIOTE
indicated that he was going to be able to sell the drugs quickly
because customers were asking for product.

70. 1In addition to distributing drugs in and around Essex
County, New Jersey, this criminal street gang is responsible for
committing and/or attempting to commit acts of violence. On or
about January 5, 2011, in a recorded conversation, MANASSE
contacted CS for the purpose of having CS murder an individual.
Law enforcement reviewed the contents of the conversation in
which MANASSE is discussing and orchestrating a plan to get CS to
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lure the individual out of his home in order for MANASSE to shoot
the individual. After receiving this information, law
enforcement was able to identify the individual and prevent the
shooting from occurring. Several months later, during the
course of monitoring the SECOND MANASSE FACILITY, law enforcement
intercepted another instance where MANASSE order the murder of an
individual. On or about April 1, 2011, at 3:01 p.m., in call
number 7417, MANASSE made an outgoing call over the SECOND
MANASSE FACILITY and spoke with CHENETE PHILEMON. MANASSE
stated, “where you ------- at?” PHILEMON responded, “we have to
go pick up what’s his name? We have to go pick up...Louie have
to pick up little...from school.” MANASSE replied, “what’s up
son, you ain’‘t gonna do that son?” PHILEMON responded, “yeah,
I'm gonna do that...I'm on my way over there right now.” Here,
MANASSE is asking whether PHILEMON is going to shoot an
individual that MANASSE wants murdered. PHILEMON indicated that
he was going to do it and that he was on his way. MANASSE
replied, “‘Ice’...just hell man.” PHILEMON responded, “tell
‘Ice’ man stop playing with me man.” MANASSE replied, “yo man,
‘Ice’ said get the weapon.” PHILEMON responded, “no, no, tell
‘Ice’ to shut up man.” MANASSE replied [aside], “he tells you to
shut up man...tell ‘Bamby’ what it is that’s to start to go down
too.” PHILEMON responded, “alright, ‘Bamby’ already knows,
that’s where we’'re getting ready to go right now.” Here, MANASSE
told PHILEMON that Bradney Manasse a/k/a “Ice” said for PHILEMON
to make sure he has a weapon to commit the murder. PHILEMON
recognizing that MANASSE and B. MANASSE are making fun of him for
not knowing how to murder an individual told them both to shut
up. MANASSE told PHILEMON to make sure an individual by the name
of “Bamby” knew about the plan, PHILEMON indicated that “Bamby”
knew about it and was on his way to get “Bamby.” MANASSE
replied, “alright, tell him to park somewhere so you can know
exactly where to run man.” PHILEMON responded, “alright.”
MANASSE replied, *“and flip the shit man, alright.” PHILEMON
responded, “alright.” MANASSE replied, “he out there, just £flip
the shit man, you have something to cover your head with right?”
PHILEMON responded, “yeah, I got that already.” MANASSE replied,
“*alright, walk and pretend you...you feel me...with your head
down and shit man.” PHILEMON responded, “alright.” MANASSE
replied, “don’t go through his pockets man.” PHILEMON responded,
“alright.” MANASSE replied, “don’'t even touch him.” PHILEMON
responded, “alright.” Here, MANASSE is directing PHILEMON to
murder the unidentified individual and to make sure PHILEMON is
in a position where he is able to quickly escape the area once he
shoots the intended victim. MANASSE explains that PHILEMON
should make sure he wears a mask when he does the shooting and to
make sure not to touch the intended victim or try to take
anything off the victim after he shoots him. Based on this
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conversation, law enforcement sought and were able to locate
PHILEMON in order to prevent him from committing the homicide.
Although PHILEMON had no firearm on his person, he was in
possession of a dark colored ski mask.
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